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В работе автором рассматриваются ключевые подходы к пониманию правовой природы наследственного договора. Указыва-
ются позиции относительно вопроса выбора норм права, применяемых к данным отношениям. В статье автор приходит к выводу, 
что наследственный договор имеет двойственную правовую природу, вследствие чего общественные отношения, возникающие в 
связи с заключением наследственного договора, должны регулироваться нормами наследственного права, с применением к ним 
общих положений о договоре.
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ON THE LEGAL NATURE OF AN INHERITANCE AGREEMENT
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The author considers the key approaches to understanding the legal nature of the inheritance contract. A brief overview of major opinions 
on the issue of choosing the rules of law applicable to inheritance relations is given. In the article, the author arrives at the conclusion that the 
inheritance contract has a dual legal nature and, consequently, social relations arising from concluding the inheritance contract shall be subject 
to the rules of inheritance law with general contractual provisions also being applicable.
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